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Svenska Beagleklubben 
Org.nr 802403 - 6645 

Protokoll 
Art: Styrelsemöte nr 8 efter BF 2022 

Tid 2023-03-22 kl 19:30 

 

Plats: Via Google Meet 

Närvarande:  Madeleine Bäck Ordförande  

  Herbert Sundell Sekreterare   

  Folke Johansson Ledamot (JpK) 

  Camilla Gääw  Ledamot (AK)  

  Emelie Lök  Ledamot Sammankallande (UtsK) 

  Roland Backlund Suppleant Webbmaster (Red.K) 

  Göte Roman  Ledamot V. ordförande  

  

Anmält förhinder:  Elisabeth Lewthwaite Kassör (Red.K)  

Christoffer Björk Suppleant  

   

 

§ 1. Mötets öppnade  

Ordförande Madeleine Bäck hälsade alla välkomna och förklarade mötet öppnat. 

§ 2. Godkännande av dagordning 

Dagordningen godkändes med tillägg under övrigt angående arkiv i Bollnäs, efter önskemål av Göte. 

 

§ 3. Val av justerare och protokollförare 

Herbert valdes att skriva protokollet och Folke att justera. 

 

§ 4. Genomgång föregående mötesprotokoll 

Roland lyfter frågan angående Sverigekarta med avgränsade regioner och LA. Beslut att Roland 

fortsätter påbörjat arbete och kontaktar LA.  

 

§ 5 Inkomna och utgående skrivelser 

Göte frågar angående insänd ansökan om förtjänsttecken och utmärkelser från sydsvenska. Frågan 

beslutas komma under övriga frågor.   

 

§ 6 Ekonomi 

Elisabeth har lämnat en resultatrapport som bifogas som bilaga 

 

§ 7 AU – ärenden 

Bifall till ansökan från LA Gotland att tilldela Svenska Beagleklubbens förtjänsttecken till Kent 

Cederqvist och Ronny Dellevik. Protokollfört i AU-protokoll nr 3 efter BF 2020. 

 

§ 8 JpK – ärenden 

Folke gick igenom protokollet från senaste JPK 230227 som finns att läsa i sin helhet på hemsidan. 

Bland annat en reviderad arbetsordning för JPK som godkändes. Närmaste veckorna innehåller 
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omfattande arbete för Folke med bland annat verksamhetsberättelse och bästa listor. Göte önskar 

beslut angående att svenska deltagare i Vänskapskampen i viltspår likt tidigare får boende bekostat 

av BCS. Inga protester mot detta och Göte redovisade en fråga från LA Värmland om gemensam T-

shirt till lagdeltagarna. Svaret från JPK var att de får ordna sponsorer till detta, beslöts att detta ska 

gälla. Fler anmälningar väntas till Vänskapsskampen.  

Folke redogjorde för erfarenheter från den avslutade drevprovssäsongen gällande SKK START och en 

lista med saker att åtgärda. Sammantaget har det fungerat förvånansvärt bra sen början av hösten. 

Drevprovsstatistik och uppföljning återstår.  

 

§ 9 UtsK – ärenden 

Emelie informerar att man haft två möten. Ett förslag har tidigare skickats ut till styrelsen angående 

reviderad arbetsordning som nu godkändes. 

 

§ 10 AK - ärenden 

Camilla informerar att kontakter förts med SLU ang resurs för analys av drevprovsdata i syfte för 

avelsutvärdering. Kontakt har tagits med SKK som inte har några medel att tillgå för syftet.  

Sidan med avelshanar har med hjälp av Roland fått en enhetlig layout. Camilla önskade att ta in Malin 

Edvardsson-Blom i AK vilket godkändes. Göte frågade om vi representerat på avelskonferensen i 

höstas vilket ingen haft möjlighet till. Camilla avslutade med information att några ansökningar 

kommit in om bruksavelspris. 

 

§ 11 RedK – ärenden 

Madde har haft kontakt med Christoffer som meddelar att senaste nummer av tidningen Beagle är 

utskickad. Roland väcker frågan om gästboken ska finnas kvar på hemsidan men den bedöms inte 

fylla någon nytta och kan avvaras. Roland informerar att det tillkommit 8 nya uppfödare och 3 

avelshanar på hemsidan. Göte får i uppdrag att kontakta Tobias Hjortstråle om syftet angående sin 

fråga att använda klubbens logo på sin hemsida. Roland informerar att det nu finns 800 medlemmar 

på facebooksidan och betonar om vikten av att respektera att boka telefontider innan tiden används 

för att undvika att fler försöker nyttja samma tid. Anmälan till Clubshow är nu öppen på hemsidan. 

 

§ 12 Uppfödarkonferens 

Madeleine har inget nytt i frågan.  

 

§ 13 Enkät medlemmar 

Madde redovisar att AK inkommit med förslag på frågor till avelsdelen och Göte har skickat in 2007 

års enkät där det kan återanvändas frågor. Madde byter några av frågorna och skickar ut på remiss. 

 

§ 14 Remiss från SKK angående junior- och veteranchampionat 

Remissförslag är utsänt av Emelie och styrelsen beslutar att ledamöter mailar in sina egna 

kompletterande synpunkter på remissen senast den 29 mars. (Skickas till Emelie) 
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§15 Övriga-ärenden 

a) Inför KF och CS val, Madde rapporterar från samverkansmötet bl a om Stövarklubbens 

motion i vargfrågan, som vi beslutade att ställa oss bakom. Beslut att Madde och Emelie 

representerar klubben vid KF den 22 - 24 september på Arlanda. 

b) Beslutas att tilldela Bengt Eriksson Förtjänsttecken i silver enligt ansökan från Sydsvenska 

Beagleklubben. 

c) Madde rapporterar från specialklubbskonferens, bl a Magnus Jenssen föredrag om 

renbetesmark, en fråga som ska upp på Öster Malma dit Oscar Eriksson är tillfrågad att 

representera klubben. Kritik till de klubbar som inte har lämnat in sin RAS. 

Sammanfattningsvis en inspirerande första dag. 

d) Arkivet i Bollnäs, Madde kontaktar Sven Granström i ärendet.  

 

§ 16 Mötets avslutande 

Nästa möte planeras till början av maj 

 

 

   

Vid protokollet 

Herbert Sundell/HS 

 

Justeras   Ordförande 

Folke Johansson/FJ  Madeleine Bäck/MB 
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                                                                                                                                                                Bilaga 

 

 


